



Referat

- fra bestyrelsesmøde i Afdeling 21

| | |
|----------------|---|
| Mødested: | Asylvej 2D, 1. th. |
| Mødetidspunkt: | 05.09.2023 |
| Deltagere: | Katrine Lynnerup Johansen, Helle Marianne Madsen & Amalie Mathilde Funder Skovdam |
| Afbud: | |
| Referent: | Amalie Mathilde Funder Skovdam |

Dagsorden

1. **Stormkroge**

Stormkrogene har været manglede her hen over sommeren, så det er lidt ærgerligt at disse ikke er blevet installeret i løbet af sommeren.

2. **Affaldssortering**

På baggrund af tidligere møde og korrespondance med Tina, findes der frem til at det indtil videre er beboernes eget ansvar at ændre den nuværende affaldssortering under køkkenvasken, hvis det ønskes at udvide affaldssorteringssystemet herunder.

3. **Skabslåger i råderetten - Besøg hos Invita**

Der aftales et besøg med Invita ift. at undersøge mulige løsninger for skabslåger i råderetten.

4. **Hegn mod naboen på Magsvej**

Der opsættes et voksegitter af stål, som den nuværende efeu skal vokse op af for at danne et 'grønt' hegn ind mod naboen på Magsvej. Det væltede hegn ind til naboen på Asylvej opsættes på ny af teamet.

5. **Halloween**

Der snakkes om at arrangere noget græskarudskæring ifbm. Halloween. Det foreslås at arrangementet både kan indbefatte beboere og deres børnebørn. Der skal derfor tilmeldes dette arrangement, for at vi kan indkøbe de nødvendige antal græskar.

Det påtænkes at afholde dette arrangement d. 28/10. Katrine står for indbydelse, så denne kan udsendes snarest muligt. Indbydelsen udsendes pr. mail og på Facebook-gruppen og selve tilmeldingen skal igen ske enten på Facebook-opslaget eller med en seddel i Katrines postkasse.

Derudover kunne der købes noget pynt til Halloween såsom spindelvæv mv. for at bidrage til den øvrige udsmykning, der er i Kærby i den tid. Der kunne også hænges nogle små slikposer op til de børn der går rundt i nabolaget d. 31/10.

6. Julearrangement

Det arrangeres at der afholdes julearrangement d. 3/12 med juletræstænding og æbleskiver og gløgg.

Der bliver udsendt en invitation med instrukser ang. tilmelding.

Det drøftes at der kan laves bål eller tændes op i kul i grillen, så folk kan varme sig der - dette kommer lidt an på vejret.

Derudover skal der i år varmes kakao som et alternativ til gløgg.

Det aftales at der aftales nærmere om, hvem der står for indbydelse til dette.

7. Beboerhenvendelser til teamet

Flere beboere har givet udtryk for at have oplevet en afvisende og negativ respons fra teamet, når de ringer ind med små eller store problemer. Det skal snakkes med Tina om, at dette er u hensigtsmæssigt.

Hvis folk skal kunne ringe ind med deres behov for hjælp, så skal tonen være bedre og mere imødekommende. Katrine står for at drøfte dette med Tina.

8. Opgangene

Der skal igen være mere fokus på at opgangene skal holdes frie for brandbare genstande, da de ellers udgør en risiko ved brand i opgangene. Dette angår især 'skrald' i form af papkasser mv.

Amalie Mathilde Funder Skovdam
Referent